
Referat fra styremøte i Åfjord 
Næringsforening 

 

 

Tid: 24/10-19 klokken 1900 

Sted: Åfjord Regnskap 

Tilstede: Hallgeir Solberg, Kristian Nilsen, Jan Robert Humstad, Line Nebb, Tormod Melum, Gunn 
Janne Salbuvik og Bjørn Nordaune 

 

Hva er nytt etter forrige styremøte i Roan?  

- Hallgeir har snakket med Vibeke ang. det å få hjemmesiden opp å gå, slik at det blir lettere 
for folk å orientere seg om for eksempel ledige tomter/boliger.  Videre ble initiativet om 
utbygging av Roan havn med nærliggende områder informert om.  Vibeke var positiv til lokalt 
engasjement, uten dette er det ikke lett å få til utvikling lokalt. Kommunen kan ikke gjøre   
vedtak om utvikling hvis det ikke er forankret lokalt. 

- Styret søker om støtte til Roan Kommune for å arrangere en kveld for utflytta Roans-byggere 
i Trondheim. Dette ble gjort mot Åfjordsungdommen, for noen år tilbake når Åfjord Utvikling 
arrangerte Åfjordskveld i Trondheim.  

- Reguleringsplan for Roan Havn er nå ute til høring og offentlig ettersyn. Hensikten med 
planarbeidet er å bedre utnyttelse av havnearealet for fiskebåter og fritidsbåter, samt å 
tilrettelegge for boligtomter. 

 

Evaluering av kurs  

- Onsdag 4. september og onsdag 16. oktober ble det arrangert dagskurs i praktisk ledelse og 
praktisk personalledelse. Kursene ble gjennomført med godt over 20 deltakere på hvert kurs, 
og tilbakemeldingene har vært bra. Det vil mest sannsynlig bli lagt opp til en del 3 og del 4 
også. Arena Utvikling kommer med innspill for neste år. 

 

Handel – hva skjer framover? 

Det er lite informasjon fra Åfjord Utvikling om fremdriften av «kick off» som var før ferien, for å 
hjelpe handelsbedriftene med drahjelp. 

- Line kontakter Unni Kristin Vik i Roan for å be inn til et møte for å diskutere muligheten for å 
få til et samarbeid/prosjekt. Det er ønskelig å finne en person til å fylle den rollen som Ingvill 
hadde tidligere. 

 

 



Mat og turisme – hva skjer framover? 

- Ønskelig med drahjelp også her for å komme litt lenger, samt bedre 
markedsføring/synliggjøring. Hvem gjør hva? 

 

 

Forskrift om vann – og avløpsgebyrer 

- Forslag om vann – og avløpsgebyrer for nye Åfjord er ute på høring. Styret v/Kristian vil 
sende innspill til høringa på det som omhandler § 9, fjerde avsnitt, som sier at kommunen 
ikke er ansvarlig for økonomiske tap som skyldes svikt i vannforsyninga (både m.h.t. kvalitet, 
kvantitet og trykk) med mindre kommunen har utvist forsett eller uaktsomhet, og at de ikke 
er ansvarlig for økonomiske tap som skyldes svikt i avløpssystemet.  
Det er også ønskelig med differensiert vannavgift for storforbrukere. Høyere vannavgift kan 
føre til at noen bedrifter i verstefall kan få problemer eller gå konkurs. 

 

Annet  

- Hvordan fange opp gode ideer fra grasrota/enkeltmannspersoner til å bli noe mer?  Får de 
god nok hjelp?  

- Oppstartsbedrifter må få hjelp til å finne frem i jungelen av støtteordninger som finnes, 
kontakt med Innovasjon Norge, Forskning og Utviklingsinstitusjoner, skattefunn 
Forskningsrådet osv.  

- Hvem sitter på denne kunnskapen i kommunen? 
- Styret ser for seg at det kan bli et tettere samarbeid mellom Åfjord Utvikling og Fremtidens 

Industri (FI). Tidligere Fosen Innovasjon, som sitter på denne kompetansen. 
Styret synes at Åfjord Utvikling gjør en bra og viktig jobb, men hadde ønsket at det var noen 
som hadde tettere kontakt med også allerede eksisterende bedrifter (småbedrifter).  
 
Kanskje hadde det vært på sin plass med en avklaring av roller mellom Kommunen, Åfjord 
Næringsforening og Åfjord Utvikling. 
 

 

Neste styremøte blir 12/12-19, klokken 1900 hos Gunn Janne på Stokksund Seapark. 

  

 

Ref: Janicke Grenne 

 


